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Marck Wojtkowski
Prezydent

Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie !

Zwracam sig z zapytaniem na jakim etapie s4 prace zrr ierzajqc,e do utwozenia w naszym
miescie cmentarza,/grzebowiska dla zwierz4t. Mieszkaricy Woclawka, a w szczeg6lnoSci milodnicy

zwierz4t do kilku lat oczekuj4 na sfinalizowanie tej inwestycji.

Zpowuizniem,
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